
Delegati zadržali osnutek odloka
Ker je bil dnevni red sej zborov občinske skup£čine krajši kot na-

vadno. obenem pa so obravnavane točke, z izjenio osnulka odloka o
sprejetju udrcditvenega načrta za MS 8—5 Zgornji Kašclj. šle mimo
brez daljše razprave. so delegati 26. novembra v skupščinskih klopeh
presedeli nekoliko manj časa kot običajno. Vsi trije zbori so najprej
poslušali poročilo predsednika občinske konference SZDL Janeza
Laha o rezultatih referenduma za IV. samoprispevek v Ljubljani; ker
o tem podrobneje pišemo v prispevku s programske seje občinske or-
ganizacije socialisličnc zveze, bi v tem zapisu spustili ugotovitve tega
poročila. Prav tako ne kaže ponavljati gospodarskih rezultatov za tri-
četrtletje tega leta, s katerimi so se delegati seznanili na ločenih sejah,
mi pa smo o tem pisali že v prejšnji številki Naše skupnosri. Dodamo
naj le, da k obema informacijama, tako o referendumu kot o gospo-
darjcnju, delegati niso imeli pripomb.

Delegati zborov združenega
dela in krajevnih skupnosti so se
še najdlje zadržali pri osnutku
odloka ureditvenega načrta za

območje MS 8—5 Zgornji Ka-
šelj. Komisija za komunalne za-
deve pri KS Vevče-Zgornji Ka-
šelj je nameč na osnutek imela

vrsto pripomb. Ob tem se je. vsaj
na zboru KS. razvila živahna raz-
prava v kateri sta sodelovala tudi
predsednik našega komiteja za
urbanizem. gradbene zadeve in
varstvo okolja Stane Mikuž ter
projektant Boris Novak. Sklep
zbora krajevnih skupnosti je bil,
naj sestavljavci v predlog vneso
vse tiste pripombe. ki jih je mo-
goče upoštevati. ga uskladijo v
krajevni skupnosti. in ga šele
nato dajo v obravnavo zboru KS.
Delegati zbora združenega dela
pa so menili, da osnutek, zaradi
velikega števila pripomb ni zrel
zato, da se prihodnjič pojavi že
kot predlog, marveč so sklenili,
naj zbor ureditveni načrt še en-

krat obravnava kot osnutek.
Na zboru KS so delegati več

besed namenili še poročilu o iz-
gradnji celovitih stanovanjskih
sosesk v občini. Vendar kritične
besede niso veljale zapisu same-
mu. marveč načinu. kako gra-
dimo soseske. »Izvršni svet bo
storil vse, da bodo soseske
opremljene tako, da bo v njih
mogoče zadovoljevat osnovne
življenjske potrebe.« je ob tem
dejal podpredsednik našega
izvršnega sveta Jože Leskovšek.
ki je pred tem še razložil, s kakš-
nimi težavami se srečuje naš
izvršni svet, ko poskuša, ob dej-
stvu seveda, da je denarja pre-
malo, uskladiti vse potrebe in se
pravilno in pravično odločiti.

Delegati zbora združenega
dela so na tej seji izvolili tudi no-
vega namestnika predsednika
zbora. Izvoljen je bil Edo Celarc
iz Velane.
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